

BIJLAGE II.1 MINISTERIE VAN SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID - Dir. FEZ

1 januari 2025	Referentie- Minimumloon	AOW-50% a)	AOW-70% a)
Bruto per maand	2191,80	1081,50	1580,92
Bijdrage ZVW	n.v.t.	56,89	83,16
Loonheffing	273,58	0,00	0,00
Netto per maand	1918,22	1024,61	1497,76
Vakantieuitkering per maand	175,35	73,18	102,46
Bijdrage ZVW	n.v.t.	3,85	5,39
Loonheffing	62,92	0,00	0,00
Netto per maand	112,43	69,33	97,07
Totaal netto per maand	2030,65	1093,94	1594,83

BIJLAGE II.1 MINISTERIE VAN SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID - Dir. FEZ

1 januari 2025	Referentie- Minimumloon	Anw-70% a)	Anw-50% a)	Anw-30% a) b)
Bruto per maand	2191,80	1573,58	1010,15	657,54
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	382,17	306,83	105,33	0,00
Netto per maand	1809,63	1266,75	904,82	657,54
Vakantieuitkering per maand	175,35	122,64	87,59	52,61
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	62,91	43,93	31,37	0,00
Netto per maand	112,44	78,71	56,22	52,61
Totaal netto per maand	1922,07	1345,46	961,04	710,15

a) Deze bedragen zijn exclusief de tegemoetkoming aan Anw-gerechtigden.

b) Bruto 30% Anw-bedragen zijn gekoppeld aan bruto minimumloon.

BIJLAGE II.2 MINISTERIE VAN SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID - Dir. FEZ

1 januari 2025	Referentie- Minimumloon (a)	Minimumloon 20 jaar	Minimumloon 19 jaar	Minimumloon 18 jaar
Bruto per maand	2191,80	1753,45	1315,10	1095,90
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	382,17	371,33	215,00	136,00
Netto per maand	1809,63	1382,12	1100,10	959,90
Vakantieuitkering per maand	175,35	140,28	105,21	87,68
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	62,91	49,92	37,00	32,25
Netto per maand	112,44	90,36	68,21	55,43
Totaal netto per maand	1922,07	1472,48	1168,31	1015,33

a) Het referentieminimumloon gaat uit van 1,575 keer de algemene heffingskorting.
Bij de leeftijdsgroepen tot 21 jaar zijn de bedragen exclusief arbeidskorting en inclusief eenmaal de algemene heffingskorting.

BIJLAGE II.2 MINISTERIE VAN SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID - Dir. FEZ

1 januari 2025	Minimumloon 17 jaar (a)	Minimumloon 16 jaar (a)	Minimumloon 15 jaar (a)
Bruto per maand	865,75	756,15	657,55
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	53,75	15,08	0,00
Netto per maand	812,00	741,07	657,55
Vakantieuitkering per maand	69,26	60,50	52,61
Bijdrage ZVW	n.v.t.	n.v.t.	n.v.t.
Loonheffing	24,17	21,00	0,00
Netto per maand	45,09	39,50	52,61
Totaal netto per maand	857,09	780,57	710,16

(a) Bij de leeftijdsgroepen tot 21 jaar zijn de bedragen exclusief arbeidskorting en inclusief eenmaal de algemene heffingskorting

BIJLAGE II.3 MINISTERIE VAN SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID - Dir. FEZ

Toeslagnormen

1 januari 2025	Gehuwden Toeslagenwet	Alleenstaand Toeslagenwet vanaf 21 jaar	Kostendeler Toeslagenwet vanaf 21 jaar
Bruto per dag	100,77	72,19	46,71
Bijdrage ZVW	0,00	0,00	0,00
Loonheffing	12,57	14,03	4,91
Netto per dag	88,19	58,16	41,79
Vakantieuitkering per maand	175,35	125,62	81,28
Bijdrage ZVW	0,00	0,00	0,00
Loonheffing	62,81	45,00	29,11
Netto per maand	112,54	80,62	52,17
Totaal netto per maand	2030,76	1345,50	961,11

BIJLAGE II.3 MINISTERIE VAN SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID - Dir. FEZ

Toeslagnormen

1 januari 2025	Alleenstaand Toeslagenwet 20 jaar	Alleenstaand Toeslagenwet 19 jaar	Alleenstaand Toeslagenwet 18 jaar
Bruto per dag	56,22	41,10	33,47
Bijdrage ZVW	0,00	0,00	0,00
Loonheffing	8,32	2,91	0,17
Netto per dag	47,89	38,18	33,29
Vakantieuitkering per maand	97,83	71,52	58,24
Bijdrage ZVW	0,00	0,00	0,00
Loonheffing	35,04	25,62	20,86
Netto per maand	62,79	45,90	37,38
Totaal netto per maand	1104,50	876,41	761,52